
Pracovníporada zastupitelů obce Hradčany
dne 29. listopadu 2023

Přítomni : Marie Galetová, Petra Zmeškalová, Irena Svozilová, Pavel Michálek, Martina
Dlouhá - počet 5

· Na den 7. prosince bude svoláno 10. zasedání zastupitelstva obce. Bylo
diskutováno k jednotlivých bodům dle předložené pozvánky na toto
zastupitelstvo. K problematickým bodům je samostatný bod tohoto
zápisu.

· Projednání dne 19.10.2023 sp.973/2023.
Starostka předložila informace o nákladech a výnosech kácení topolů,
ČOV smlouva vyvěšena, javory v Uličce - nová výsadba, Debřičky -
nejedná se o černou skládku, vyjádření k MAS - veřejné projednání.

· Minulý týden 15. ll. se projednával rozpočet a tam bylo navrženo, aby
došlo k rekonstrukci a opravě výletištč, především jeho vnitřní části -
kuchyně a včetně i jejího vybavení, nevyhovuje již provozu, nejdou
oplachovat láhve atd. Tato rekonstrukce byla zařazena mezi investiční
akce.

· Dne 14. 11. se konala schůzka starostů obcí, které spádově patří pod
mateřskou školu v Bezuchově. Za Hradčany se zúčastnil místostarosta
Vaculík, když starostka byla nemocná. Bylo zde hovořeno o nákladech
školky, které byly v roce 2023 nižší. Z toho důvodu nejsou na rok 2024
žádány tak vysoké náklady na jednotlivé žáky. Obcím byly předloženy
požadované náklady k úhradě. Pro obec Hradčany se jedná o Částku
3.200,-KČ, když školku v současné době navštěvují 4 děti z Hradčany. Po
diskusi bylo zastupiteli navrženo a dohodnuto, že se uhradí stejně jako
loni náklady na předškoláky. V tomto případě se jedná o l předškoláka a
byla navržena částka 6.000,- KČ. O tomto bylo hlasováno a
jednomyslně 5 hlasy bylo schváleno mateřské škole v Bezuchově
poskytnout Částku ve výši 6.000,-KČ.

· Obecně závazné vyhlášky - co se týká odpadů, ty byly projednané.
Z důvodu změny legislativy, kdy všechny vyhlášky týkající se poplatků
musí být nově schváleny podle šablony ministerstva vnitra, bude nutné na
zastupitelstvu schválit i vyhlášku o poplatku za psi. Jeho výše se měnit
nebude.

· Co se týká ,,analýzy" odpadu, kterou měl zpracovat místostarosta, ten se
na poradu nedostavil a porovnání odpadu ani nezpracoval. Na zasedání
zastupitelstva tedy toto zpracuje starostka s paní účetní. Je toto nutné i
z důvodu bodu jednání týkající se nové smlouvy se společností Recovera,
která předložila nový ceník na rok 2024, kde prakticky všechny položky
dost zdražily. Občané by měli mít informace, jak se tyto náklady za odpad
dramaticky zvyšují.



· Pravidla pro poskytování příspěvků spolkům a organizacím. Je tlak ze
strany občanů, aby pravidla byla nastavena spravedlivě. V krizových
situacích při hledání financí na akce v obci i sledování jednotlivých
spolků je kritizováno zařazení organizace Ráj mezi spolky obce v těchto
pravidlech. Mělo by být i spravedlivější rozdělení dotací v rámci spolků.
Není spravedlivé přidělovat prostředky ve stejné výši spolku, který má 30
místních členů a stejnou výši i spolku, kde aktivně pracuje pouze l místní
člen. Bylo navrženo vyřazení Centra pro rodinu Ráj z této výjimky a
přeřazení do přespolních organizací a spolků. Nebylo dořešeno a
v jednáních se bude pokračovat na příští poradě.

· Provozní a návštěvní řád výletiště. Tento byl již vydaný, ale je zastaralý a
ještě vázaný na zaměstnance, kteří již na obci nepracují. Navrženo dát do
souladu s aktuální situací a požadavky dnešní doby. Rovněž je nutné dát
do souladu i cenu za energie, která byla doposud spěšně nízká. Rovněž
bylo provedeno šetření jak se pohybují tyto pronájmy stejného prostoru
v ostatních přibližně stejných obcí. Nebylo dořešeno, bude řešené na příští
poradě.

· Provozní řád hostince a obecního sálu - rovněž proběhla konfrontace
ceníků podobných prostor v jiných obcí. Proběhla diskuze jako u
pronájmu výletiště, kdy bylo navrhováno především zvýšení nájmu
prostor pro cizí návštěvníky. Mailem byl všem zastupitelům zaslán pro
zajímavost ceník těchto služeb v obci Čechy pod Kosířem, kde jsme byli
na zájezdu se seniory a měli si možnost prohlídnout jejich multifůnkční
dům a pobavit se o tom. Nebylo dořešeno, bude řešené na příští poradě.
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